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Tisztelt Elnök Úr !

Az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 2 . melléklet
43. pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm Mesterházy Attil a
és Dr. Szakács László (MSZP) országgyűlési képviselők „Növekvő magánegészségügy?”
című, K/19980. számú írásbeli választ igénylő kérdésükre adott válaszomat .
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Tisztelt Képviselő Urak !

Az Önök által feltett „Növekvő magánegészségügy?” című írásbeli kérdésre — Balog Zoltán
miniszter úr megbízásából — az alábbi választ adom .

Emlékeztetném Önöket, hogy a balliberális kormányok intézkedései az állami egészségüg y
leépítését és egyben profitorientált egészségügy megteremtését szolgálták . Önök fizetőssé
tették az egészségügyet, vizitdíjat és kórházi napidíjat fizetettek az emberekkel, emellett pedi g
egy profitorientált, több biztosítós rendszer bevezetésén dolgoztak, miközben az állam i
egészségügy működését megszorításokkal próbálták ellehetetleníteni .
Önök több mint 600 milliárd forintot vontak ki az egészségügyb ő l, a kórházakat eladósították
és hagyták leamortizálódni. Fejlesztés helyett inkább lakatot tettek a kórházakra, véglegese n
bezárták a Svábhegyi Gyermekkórházat, az Országos Pszichiátriai és Neurológiai Intézetet, a
Szabolcs utcai kórházat és a Schöpf-Merei Kórházat . Az aktív ágyak számát 16 ezerre l
csökkentették, 6 ezer egészségügyi dolgozót tettek az utcára, és elvettek egy havi bért az
egészségügyben dolgozóktól . Onök halálra ítélték a magyar egészségügyet azzal, hogy üzlet
tárgyaként kezelték, 2010-ben a szakadék szélér ő l kellett visszarántani az ellátórendszert .
Több, mint beszédes, hogy az Onök 2018-as országgyűlési képviselő jelöltjei között ott
vannak a fizetős egészségügy, a vizitdíj és kórházi napidíj apostolai, az egészségügy i
privatizáció elkötelezett harcosai .

A Kormány 2012 . évben állami fenntartásba vette az szocialista kormányzás alatt eladósodot t
egészségügyi intézmények többségét, ami garanciát jelent a hatékonyabb, hosszú távon is a
megfelelő minőségben végzett, biztonságos egészségügyi ellátásra . Ettő l az időponttól állam i
feladat a fekvőbeteg- és járóbeteg-szakellátás megfelel ő ellátása, az optimális ellátó struktúra
kialakítása .

A Kormány elkötelezett az állami egészségügyi ellátórendszer megerősítése mellett . Ennek
érdekében az elmúlt években több mint 500 milliárd forintos fejlesztést hajtottunk végre a
konvergencia régiókban. Ennek köszönhetően a vidéki kórházak nagy részében ma már 21 .
századi körülmények fogadják a lakosságot és az egészségügyi dolgozókat . Eddig 77
kórházat, 54 rendelőintézetet és 104 mentőállomást újítottunk fel, emellett létrejött 23 új
rendelő intézet és 31 új mentőállomás .



A következő években a fővárosi és Pest megyei ellátórendszer fejlesztésére is sor kerül, aho l
három centrumkórház, 28 társkórház és számos szakrendel ő újulhat meg összesen 700
milliárd forintból .

A Fidesz-KDNP Kormány prioritásként kezeli a várólisták csökkentését, ezért több
alkalommal fordított erre többletkeretet, 2010 óta összesen 19,971 milliárd forintot . Ennek
eredményeként 2012. és 2017. között a kórházi várólistán szereplők száma mintegy 60
százalékkal mérséklődött, és a 2012. évi 70 ezerrő l 2017 decemberére 28 ezer fő alá csökkent .

Az elmúlt évek intézkedéseiből kiderül, hogy továbbra is kormányzati szándék az
egészségügyi szolgáltatók állami tulajdonban tartása, az állami és a magánegészségügy
világos szétválasztása, és ezzel együtt az állami szerepvállalás további er ősítése .
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